

Lingnan University
Lingnan Arts Biennale 2021
Opening Event: *Arena*

▪ **Arrangement for Online Registration**

Students of Lingnan University

Please provide your student ID and Lingnan email address in the registration. We will notify you to get your actual ticket(s) at the Office of Faculty of Arts in mid-October by email.

General Public

The actual ticket(s) will be delivered to your mailing address within two weeks before the event.

If you have registered and could not attend the event, please cancel your online booking as soon as possible.

▪ **Terms and Conditions for entry on 11 November 2021**

1. One person per Ticket.
2. Children under 6 will not admitted to the venue.
3. Entry may be refused if any details on the Ticket have been omitted or altered or if the Ticket is damaged, defaced or otherwise mutilated.
4. Guests must scan the "LeaveHomeSafe" QR code by their mobile phone or register their names, contact numbers, the dates and times of their visits before entering the venues.
5. Temperature checking will be conducted upon entering the venues. Access will be denied if body temperature reading is 37.5°C or above.
6. Ticket holders are advised to arrive at venues in good time.
7. Must wear masks at all times within the venue.
8. Special seating arrangement and capacity control have been implemented. Please follow the instructions of Venue Operations.
9. Late-comers will be admitted only if there is a suitable break in the performance.
10. No smoking, eating or drinking is allowed in the venue.
11. No unauthorised filming, photography, video or audio recording is allowed in the venue.
12. Ticket holder should comply to the other House Rules for the venue.

嶺南大學
嶺南藝術雙年節 2021
開幕節目 — 《拜將臺》

▪ 《拜將臺》的網上登記安排：

嶺南大學學生

請於網頁填妥學生編號及嶺南電郵地址以作登記。成功登記者於十月中旬收到通知電郵後，請到文學院辦公室領取實體門票。

公眾人士

實體門票將於演出前兩星期以平郵方式寄至登記地址。

如登記後未能出席活動，煩請盡早於網上取消預約，多謝合作。

▪ 有關 2021 年 11 月 11 日之入場詳情，請參閱以下條款及細則：

1. 一人一票，不論任何年齡亦須憑票入場；
2. 未滿 6 歲的兒童不得進場；
3. 如門票上的資料，被刪去或經過塗改，又或門票損毀變得殘缺不全，則持票人可能不獲准入場；
4. 觀眾在進入處所前必須利用手機掃描「安心出行」場所二維碼，或登記個人姓名、聯絡電話、到訪日期及時間；
5. 進入場地時須接受體溫檢測。如體溫檢測結果顯示攝氏 37.5 度或以上，均不得進入場地；
6. 為配合上述措施，請預留足夠時間提前到達表演藝術場地；
7. 於場內必須佩戴口罩；
8. 場地已實施特別座位安排及人數管制措施。請遵從場地營運團隊人員指示；
9. 活動舉辦場地管理有權不讓遲到者入場，亦有權決定遲到者入場時間及方式；
10. 不得在場內吸煙或飲食；
11. 未經許可禁止在場內攝影，錄音或錄影；
12. 持票人須遵守場地內的其他守則。